
اعلامقراردادبرايبازيکنتعهدايجادميکند
انتشار رقم قراردادها بازيکنان هرچند 
سروصداي زيادي به پا کرد و بسياري از 
مربيان و بازيکنان به آن انتقاد کردند اما 
محمد زادمهر، عضو هيئت مديره باشگاه 
پرسپوليس با مثبت ارزيابي کردن اين 
موضوع گف��ت: »اين قانوني اس��ت که 
تصويب شده و بايد به آن احترام گذاشت. بايد به افشاي آن نگاه 
مثبت داشت. سياست وزارت ورزش و فدراسيون فوتبال است 
که رقم قرارداد ها اعلام ش��ود. همانطور که در فوتبال حرفه اي 
دنيا هم شاهد اين موضوع هستيم که رقم قرارداد هاي بهترين 
بازيکنان دنيا در رسانه ها مطرح مي شود. به نظرم اين کار باعث 
مي شود تا تعهدي در بازيکن ايجاد شود و بازيکن با انگيزه بهتري 

در تمرينات حاضر شود.«

بفرماييدريوباهزينهبيتالمال!
موعد مسابقات المپيك و بازي هاي آسيايي که مي شود، مسئله اي که برخي 
وقت ها سروصدا به پا مي کند، حضور پررنگ مسئولان و مديران ورزشي در 
کنار تيم هاي اعزامي به اين مسابقات بزرگ است. المپيك ريو هم از اين قاعده 
جدا نيست و گفته مي شود کارواني پرتعداد از معاونان وزير ورزش، رؤسا و 
نايب رئيسان فدراسيون هاي ورزشي در ليست پرواز به ريو هستند و قرار است 
اين مسابقات را از نزديك تماشا کنند. در حالي که خبر مي رسد اکثر معاونان 
وزير ورزش قرار است به المپيك بروند که پيش از اين تصور مي شد با انصراف 
گودرزي از سفر به برزيل، وزارت ورزش سياست کاهش هزينه ها و عدم اعزام 
نفرات اضافي همراه کاروان هاي ورزشي را قرار است با جديت اعمال کند. وزير 
ورزش گفته بود که با توجه به حضور رئيس کميته ملي المپيك در برزيل، 
نيازي به حضور وي در المپيك نيست و به همين خاطر هم تصميم ندارد 
المپيك را از نزديك تماشا کند. با وجود اين تصميم اما به نظر مي رسد با اعزام 
پنج معاون وزير ورزش به المپيك، اين وزارتخانه نه تنها در مسير کاهش بار 
مالي سفرهاي ورزشي حرکت نکرده است، بلکه با اين اعزام ها هزينه هاي 
سنگيني را هم به دولت تحميل مي کند. اين در شرايطي است که پيش از 
المپيك ورزشکاران المپيکي کشورمان با توجه به بودجه قطره چکاني که 
وزارت ورزش براي آنها واريز مي کرد، در سخت ترين شرايط آماده حضور 
در مسابقات بزرگي مانند المپيك مي شدند و حتي تيم تيراندازي در اردوي 
تدارکاتي آب آشاميدني کافي هم نداش��تند. آن روزها وزارت ورزش اين 
کمبودها را به مشکلات اقتصادي ارتباط مي داد. تدارك اين روزهاي وزارت 
ورزشي ها و سفر دسته جمعي معاونان گودرزي به برزيل نشان مي دهد که 
مشکلات مالي تنها براي ورزشکاران بوده است وگرنه براي سفر مديران اين 
وزارتخانه به المپيك هيچ گونه کمبود مالي وجود ندارد تا يك ليست بلندبالا 

از معاونان وزير ورزش آماده پرواز به برزيل شوند. 
نصرالله سجادي )معاون توسعه ورزش قهرماني و حرفه اي(، مناف هاشمي 
)معاون توسعه منابع و پشتيباني(، امير خادم )معاون حقوقي، پارلماني و امور 
استان ها(، غلامرضا شعباني بهار )معاون توسعه ورزش همگاني( و دارابي 
)رئيس مرکز فناوري اطلاعات، ارتباطات و تحول اداري(، نفرات اعزامي به 
اين دوره المپيك هستند تا وزارت ورزش حضور پررنگي در ريو داشته باشند. 
حضور پنج معاون وزير در المپيك، در شرايطي است که رفتن آنها به المپيك 
بيشتر از آنکه جنبه کاري و مأموريتي داشته باشد، يك سفر تفريحي است 
و به طور قطع حضور مديري مانند رئيس مرکز فناوري اطلاعات، ارتباطات 
و تحول اداري نمي تواند کمکي ب��ه روحيه يا آمادگي ورزش��کاران براي 
مسابقاتشان در المپيك بکند. حضور اين مديران و مسئولاني از اين دست در 
المپيك ريو البته در دوره هاي گذشته هم ديده مي شد و به نظر مي رسد در ريو 
هم ادامه دارد. رفتن معاونان وزارت ورزش علاوه بر هزينه هاي سنگيني که به 
دولت تحميل مي کند، جاي برخي مربياني که حضورشان در ريو ضروري 
بود را هم تنگ کرده است، طوري که براي همين المپيك برزيل، چندين 
ورزشکار کشورمان بدون مربي به المپيك رفته اند و بهانه عدم اعزام مربيان 

هم نداشتن  اي دي کارت و محدوديت بودجه اعلام شده است. 
در اين شرايط بديهي است که سفر دس��ته جمعي معاونان وزير ورزش به 
المپيك، بايد مورد توجه نهادهاي نظارتي قرار بگيرد، به هر حال اين مسئولان 
با بودجه دولتي به اين سفر مي روند و در اين باره وزير ورزش بايد به مراجع 
نظارتي پاسخگو باش��د. به خصوص اينکه وزارت ورزش از يك طرف دم از 
کاهش هزينه ها مي زند اما در عمل با فرستادن پنج معاونش به المپيك، نشان 
مي دهد که اين وعده ها تنها جنبه تبليغاتي داشته و در عمل وزارت ورزش 
اعتقادي به کاهش هزينه ها و کم کردن سفرهاي غيرضروري مديرانش ندارد 
و در اين زمينه با فرستادن معاونان وزارتخانه به برزيل عملاً در سالي که قرار 
است با سرلوحه قرار دادن هزينه ها، اقتصاد مقاومتي مدنظر مقام معظم رهبري 

عملي شود، وزارت ورزش در جهت عکس اين مسير حرکت مي کند. 

حاشيه جديد براي لباس تيم ملي فوتبال
جيوواسرازمنيريهدرآورد!

لباس تيم ملي بي کيفيت از آب درآمد. عادل فردوسي پور در اولين 
برنامه خود در فصل جديد فوتبال از کيفيت پايين پيراهن هاي تيم 
ملي فوتبال پرده برداشت. در حالي که ادعا مي شد شرکت جيووا 
مسئوليت توليد لباس هاي ملي پوش�ان را برعهده دارد در برنامه 
دوشنبه شب معلوم شد لباس ها در خيابان منيريه توليد شده اند!

   ايران مشتري اصلي جيووا
برخلاف آنچ��ه پيش از اين در خص��وص برند جيووا گفته مي ش��د ايران 
بزرگ ترين مش��تري اين شرکت محس��وب مي ش��ود! جيووا که نه تنها 
لباس هايش کيفيت مطلوبي ندارد بلکه در اين سال ها نتوانسته هيچ مشتري 
شناخته شده اي در فوتبال جهان پيدا کند. به غير از تيم ملي فوتبال ايران، 
تيم ملي مالت و يك تيم از سري B ايتاليا لباس هاي جيووا را به تن مي کنند. 
در شرايطي که گفته مي شد شرکت ايتاليايي ملزم به تهيه 461 هزار دست 
لباس براي تيم ملي کش��ورمان است مسئولان اين ش��رکت براي توليد 
لباس هاي تيم هاي رده هاي ديگر از فدراسيون فوتبال ايران پول دريافت 
مي کنند. پخش دوربين مخفي که در يك توليدي در منيريه تهران گرفته 
شده بود، نشان داد که توليدي هاي داخلي پيراهن هاي دوخته شده در تهران 
را به جاي برند جيووا به تيم هاي ايراني قالب مي کنند. علاوه بر تيم ملي، 
پرسپوليس، سايپا و تراکتورسازي از پيراهن هاي جيووا استفاده مي کنند. 

  فسخ قرارداد تنها راه باقي مانده
فسخ قرارداد منعقد شده بين فدراسيون فوتبال و شرکت ايتاليايي تنها 
راه باقي مانده براي ايران اس��ت. انتقادها از س��پردن مسئوليت تأمين 
لباس هاي تيم ملي به جيووا درس��ت پس از امضاي قرارداد آغاز ش��د. 
حتي سرمربي تيم ملي نيز بارها به اين مسئله اعتراض کرد و 23 ايراد به 
لباس هاي جيووا گرفته است. با اين حال فدراسيون فوتبال همچنان بر 
ادامه همکاري با اين شرکت تأکيد داشت. تا اينکه افشاگري هاي برنامه 
90 راهي جز فسخ قرارداد براي رئيس فدراسيون فوتبال باقي نگذاشته 
اس��ت. مهدي تاج اين خبر را تأييد کرده و از مذاکره با شرکت آديداس 
براي تأمين البسه ملي پوشان فوتبال خبر داده است. دقيقاً معلوم نيست 
که در صورت فسخ قرارداد فدراسيون فوتبال اين شرکت ايتاليايي مجبور 

به پرداخت غرامت است يا نه. 
   اين اولين بار نيست

متأسفانه فوتبال کش��ورمان در سال هاي گذش��ته بارها از بابت 
لباس هاي بي کيفيت خارجي متضرر شده اس��ت و جيووا اولين 
برند بي کيفيت در فوتبال ايران محسوب نمي شود. آل اشپورت و 
حواشي که براي فوتبال کش��ور ايجاد کرد را همه به خاطر دارند. 
ش��رکتي مثلًا آلماني که در دبي مس��تقر بود و به خاطر مسائل 

پشت پرده به راحتي با مديران ايراني به توافق مي رسيد؛ توافقي که 
لباس هاي بي کيفيت را به کشورمان سرازير مي کرد. به غير از استقلال 
و پرسپوليس، تيم ملي نيز در برهه اي از لباس هاي اين شرکت استفاده 
کرد. انتقادهاي کارلوس کرش هم نتوانست شر آل اشپورت را از سر تيم 
ملي کم کند. تا اينکه بحث آب رفتن پيراهن هاي ملي پوشان به ميان 
آمد. حتي نماينده آلماني شرکت از ديدن لباس هايي با برند آل اشپورت 
تعجب کرد و ادعا کرد اين لباس ها تقلبي است. در اين بين ارزان بودن 
لباس ها اولين نکته اي اس��ت که نظر مساعد مديران فوتبالي را به خود 
جلب مي کند. در اين سال ها همواره حرف از گران بودن برندهاي مشهور 
ورزشي چون آديداس و نايك به ميان آمده و همين مسئله بهانه اي بوده 
براي بستن قرارداد با برندهاي ناشناخته و البته بي کيفيت. جيووا از وقتي 
پيراهن هاي تيم هاي ايراني را تأمين مي کند از نظر مالي همکاري لازم 
را با باشگاه ها داشته است. کم هزينه و حتي درآمدزا بودن هر مديري را 
در فوتبال ايران وسوس��ه مي کند و اگر بي کيفيت ترين لباس ها نيز به 
دست شان برس��د اعتراضي نمي کنند مگر اينکه برنامه نود يا رسانه ها 
دست به افش��اي حقايق بزنند. به غير از جيووا، چند برند ديگر نيز در 
فوتبال ما فعال هستند. لينينگ و 361 براي تيم هاي کشورمان لباس 
توليد مي کنند و برخلاف انتظارات کمپاني هاي ايراني جايي در فوتبال 
ندارند. در شرايطي که توليدات داخلي کيفيتي به مراتب بالاتر از جيووا 
و لينينگ دارند اما همه مديران ما متفق القول بر استفاده از برنده هاي 
بي کيفيت خارجي تأکيد دارند، پيراهن هايي که در کشور خودمان اما به 

اسم برندهاي خارجي توليد مي شوند.

لي�گ برتر فوتب�ال کش�ور در روزه�اي داغ 
تابستان به هفته دوم رسيد، پس از اينكه در 
مهم ترين اتفاق روز اول هفته دوم، اس�تقلال 
تهران باخت، دوشنبه ش�ب هم در بازي هاي 
پاياني اين هفته با توقف پرسپوليس و تراکتور 
و پيروزي سپاهان همراه بود تا پرونده بازي هاي 
هفته دوم بسته ش�ود، آن هم با صدرنشيني 
استقلال خوزستان مدافع عنوان قهرماني که 
به نظر مي رسد با جدايي ويسي هم همچنان 
ب�ه شگفتي س�ازي مي خواه�د ادام�ه دهد. 
50 ه��زار ه��وادار پرسپوليس��ي دوش��نبه 
ش��ب ورزش��گاه آزادي را قرق ک��رده بودند تا 
پرتماشاگرترين بازي ليگ ش��انزدهم از همان 
هفت��ه دوم به پرسپوليس��ي ها برس��د که فصل 
گذش��ته هم با هوادارانش��ان نقش زي��ادي در 
گرم کردن تنور ليگ داش��تند. پرسپوليس که 
گران ترين مربي ليگ را روي نيمکتش مي بيند، 
پس از پيروزي در بازي هفته اول سايپا را شکست 

داد، در بازي دوم، آن هم حضور در آزادي و حضور 
تماشاگرانش به دنبال دومين پيروزي بود اما به 
نظر مي رس��د قرمزها ترك عادت نکرده اند و در 
فصل جديد هم مي خواهند موقعيت هاي گلزني 
را يکي پس از ديگري از دست بدهند، اتفاقي که 
در بازي با فولاد هم تکرار شد تا پرسپوليسي ها با 
گل وحيد اميري، گل عب��دالله ناصري را جبران 
کنند و مسابقه با تساوي يك – يك تمام شود و 
در نهايت دشت برانکو و شاگردانش از اين مسابقه 
يك امتياز باش��د. فولاد با اين تس��اوي به اولين 
امتياز فصل خود رس��يد و پرسپوليسي ها نيز به 
چهارمين امتياز فصل خود دس��ت يافتند تا در 
هفته سوم در تبريز گسترش فولاد را پيش روي 
خود ببينند. پرسپوليس که مانند چهار تيم ديگر 
در پايان هفته دوم چهار امتيازي است و با توجه 

به تفاضل گل در رده چهارم ايستاده است. 
بازي پرس��پوليس و فولاد در حالي به تس��اوي 
رسيد که دقيقه 58 ضربه س��ر اميد عاليشاه در 

حالي توس��ط دروازه بان فولاد برگشت داده شد 
که پرسپوليس��ي ها معتقد بودند که اين توپ از 
خط دروازه رد شده است. در اين صحنه جنجالي 
بازي، ارسال ديدني حسين ماهيني با ضربه سر 
فوق العاده اميد عاليش��اه از روي خ��ط دروازه با 
واکنشي فوق استثنايي از سوي طهماسبي همراه 
شد تا اين تيم بهترين فرصت گلزني اش را اينگونه 
از دست بدهد. برانکو هم در نشست خبري بعد 
از بازي نس��بت به تصمي��م داور در اين صحنه 
اعتراض کرد و مدعي شد اگر داور اين توپ را گل 
مي گرفت، شاگردانش مي توانستند با پنج گل، 
فولاد را شکست دهند: »طبيعي است اگر زودتر 
گل مي زديم و گل س��الم ما هم پذيرفته مي شد 
الان 5 بر يك پيروز ش��ده بوديم.« اميد عاليشاه 
هم گفت: »زماني که مي خواستم ضربه را بزنم، 
ديدم که دروازه بان وسط دروازه ايستاده و پايش 

هم درون دروازه بود.«
س��رمربي پرس��پوليس در پايان بازي نسبت به 

فرصت هايي که بازيکنانش در اين مسابقه از دست 
دادند هم واکنش نشان داد: »باز هم شانس هاي 
گل هاي زيادي را به وجود آورديم اما باز هم مثل 
فصل پيش ش��انس هاي زيادي را هدر داديم.« 
سرمربي پرسپوليس همچنين درباره انتقادهايي 
که از بعض��ي از بازيکن��ان جديد پرس��پوليس 
مي شود، گفت: »در اين دو بازي حريفان ما فقط 
يك شانس گلزني داشتند و من مشکلي نمي بينم. 
پارسال بازيکنان اشتباه هاي مختلف داشتند اما 
نمي گفتيم که او در حد پرس��پوليس نيست اگر 
بازيکني اش��تباه نکند تمام بازي ها صفر - صفر 
تمام مي ش��ود، اما کس��ي نمي گويد داور اشتباه 
کرد و گل صحيح ما پذيرفته نشد.« در سوي ديگر 
نعيم س��عداوي از بازي تيمش راضي است: »به 
نوعي با منتخب تيم ملي بازي کرديم و خوشحالم 
که جوانانمان براي اولين بار پا به عرصه حرفه اي 
گذاشتند نمايش خوبي داشتند و دست پر زمين 

را ترك کرديم.«
برخ��لاف پرسپوليس��ي ها، هفت��ه دوم ب��ه کام 
زردپوشان اصفهاني بود. س��پاهان که ليگ را با 
شکس��ت آغاز کرده بود، اين هفته توانست نفت 
تهران را شکست دهد تا بحران آغازين سپاهاني ها 
ادامه پيدا نکند و ويسي يك نفس راحت بکشد. 
او بعد از بازي گفت که سياستش مانند تيم هاي 
ديگر در سپاهان،  ميدان دادن به بازيکنان جوان 
است: »فلسفه من اين اس��ت که جوانان جوياي 
نام را جذب کنم. خوشبختانه در صبا موفق بودم. 
در پيکان تا حدودي به هدف خود رس��يدم. در 
خوزستان هم همين اتفاق افتاد و پايان خوشي 
داشت. حالا نوبت سپاهان است که جايگاه ويژه اي 
دارد. اين تيم شخصيت قهرماني و حضور در آسيا 
را دارد و نياز به تمرکز زيادي ندارد. تنها بايد تلاش 

خود را زياد کنيم تا به هدفمان برسيم.«
 علي دايي که تيمش هفته اول توانسته بود استقلال 
را متوقف کند، شکست مقابل سپاهان را حاصل 
يك غافلگيري عنوان کرد و گفت منتظر است ليگ 
تعطيل شود تا تيمش شادابي اش را به دست بياورد: 
»بازيکنان ما شادابي بازي اول را نداشتند چون در 
بازي قبل خيلي فشار آورده بوديم و زمان کم بود و 
منتظريم تا دو هفته تمام شود تا در تعطيلات تيم 
را بس��ازيم.« در ديگر بازي هاي پاياني هفته دوم، 
تيم هاي تبريزي برابر حريفانشان به تساوي بدون 
گل رس��يدند. تراکتور در آبادان نتوانست از پس 
صنعت نفت آبادان بر بيايد تا شاگردان قلعه نويي 
دومين مساوي را در دومين بازي کسب کنند و اين 
مربي هم شانس را عامل اين مساوي ها اعلام کند: 
»در اين دو بازي با توجه به موقعيت هايي زيادي که 
داشتيم بايد برنده مي شديم، اما شانس نداشتيم و 

عدالت اجرا نشد.«
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بهطراحانوتوليدکنندگانداخلي
اعتمادکنيم

اس��تفاده از لباس هاي ورزشي خارجي از 
نظر کارگ��روه مد و لباس مذم��وم و قابل 
نقد اس��ت. متأس��فانه در ورزش کش��ور 
شاهد استفاده گسترده از اين لباس هاي 
بي کيفيت هس��تيم. در حالي که با توجه 
به ظرفيت بالايي که در ايران وجود دارد 
بر اين باور هستيم که شرکت هاي داخلي 
توان تأمي��ن نيازهاي تيم هاي ورزش��ي 
را دارن��د. علاوه ب��ر تواناي��ي در طراحي 
لباس هاي ورزش��ي اين امکان را داريم تا در ح��وزه پارچه نيز نيازهاي 
موجود را تأمين کنيم. عدم توجه به توليدات داخلي، ورزش را به استفاده 
از توليدات خارجي بي کيفيت راغب کرده است. در حالي که در کشورمان 
برندهايي فعاليت مي کنند که توليدات خود را به س��اير کش��ورها نيز 
صادر مي کنند. همانطور که مقام معظم رهبري تأکيد دارند استقلال 
اقتصادي و فرهنگي ما منوط به توجه به توليدات داخلي است. طراحي 
لباس کاروان ايران در المپيك بخشي از ظرفيت طراحان ايراني را نمايان 
کرد. با اين وجود با توجه به دليل عدم فرهنگ سازي مناسب و اعتماد 
نس��بت به ظرفيت داخلي پايين تر از حد انتظار است و همين مسئله 
سبب شده تا توليدکنندگان داخلي مغفول واقع شوند. توليد کنندگان 
ايراني نه تنها در فوتبال بلکه توانايي تأمين لباس هاي تمامي رشته ها 
را دارند. در صورتي که تيم ها و مديران در اي��ن زمينه اعلام نياز کنند 
مطمئن باشيد که از طراحي و توليد البسه در داخل کشور هيچ کمبودي 
نخواهيم داشت. از طرفي بحث جنس پارچه هاي مصرفي نيز در اين باره 
مطرح مي شود و اينکه لباس ورزشکاران بايد از پارچه هايي که با پوست 
سازگاري بالايي دارند، توليد ش��ود که در اين صورت بايد بررسي هاي 
تخصصي در اين زمينه را به کارشناسان پارچه سپرد. در اين صورت نيز 
دانشکده هاي نساجي کشور مي توانند با تعامل با دانشکده هاي تربيت 
بدني نکات تخصصي را بررسي کنند و در اين بحث به نتيجه لازم برسند. 
به عنوان يك ايراني انتظار داريم که به توليدات داخلي اعتماد شود و به 
کارشناسان طراحي، پوشاك و نساجي اين اجازه را بدهيم تا يك بار ديگر 

توانايي و ظرفيت هاي بالاي خود را در اختيار ورزش کشور بگذارند.
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نکونامستارگانلاليگارابهتهرانميآورد
چهارم ش��هريور ديدار بزرگداشت جواد 
نکونام با حضور س��تارگان س��ابق لاليگا 
برگزار مي شود. کريستين کارمبئو، فرناندو 
مورينتس، اريك آبيدال، گايزکا منديتا و 
فرناندو سانز اعلام کرده اند چهارم شهريور 
به تهران مي آين��د تا در ديدار دوس��تانه 
ستارگان سابق لاليگا با تيم ياران جواد نکونام به ميدان بروند. اين 
ديدار به افتخار و بزرگداشت جواد نکونام برگزار خواهد شد. گفته 
مي شود فرهاد مجيدي، علي دايي، علي کريمي و مهدي مهدوي کيا و 
تعدادي از بازيکنان تيم ملي ايران در سال 1998 و 2006 براي بازي 
ياران نکونام و ستارگان لاليگا دعوت شده اند. البته بايد ديد تا چهارم 
شهريور ماه چه اتفاقي رخ مي دهد. تجربه نشان داده که هميشه افراد 

زيادي دعوت مي شوند، ولي در نهايت خيلي ها نمي آيند.

سعيد احمديان

افشارزادهازاستقلالرفت
بهرام افشارزاده از سمت سرپرستي باشگاه 
استقلال کناره گيري و استعفاي خود را 
به هيئت مديره اين باش��گاه تقديم کرد. 
به گفته اعضاي هيئت مديره اس��تقلال، 
با توجه به اينک��ه در مصوبه جديد دولت 
تأکيد شده که بازنشسته ها حق شرکت 
در انتخابات فدراسيون ها و همچنين سمت هاي مهم در باشگاه ها را 
ندارند، بهرام افشارزاده استعفاي خود را تقديم هيئت مديره کرد که 
اين استعفا مورد قبول اعضاي هيئت مديره قرار گرفت. اين در حالي 
است شنيده ها از باشگاه استقلال حاکي از اين است که افشارزاده 
در روزهاي گذشته به دليل حضور بازرسان وزارت ورزش و بررسي 
اسناد مالي اين باشگاه به ويژه بررسي پرونده هاي اين تيم در فصل 

نقل و انتقالات بسيار تحت فشار قرار داشت.

تجليلهوادارانازشهدايمدافعحرم
تماشاي بازي فوتبال هيجان خاصي دارد، به ويژه اگر در حال تماشاي بازي 
تيم محبوب خود باشيد و هر لحظه منتظر گلزني تيم را بکشيد. پرسپوليس و 
فولاد خوزستان در هفته دوم ليگ، ديدار جذابي را برگزار کردند و تماشاگران 
نيز استقبال خوبي از اين بازي داشتند. طبق برنامه، مسئولان سازمان ليگ 
از خانواده هاي ش��هداي مدافع حرم تجليل کردند، اما اين تجليل تنها به 
مسئولان ختم نش��د و تماش��اگران نيز يك بار ديگر دين خود را به شهدا 
ادا کردند. هواداران پرسپوليس با در دست داشتن بنري ياد سردار شهيد 
علي محمد باقري را گرامي داشتند و با اين کار نشان دادند حتي در استاديوم 

فوتبال نيز رشادت ها و جانفشاني هاي مدافعان حرم را از ياد نخواهند برد.

کاروان ايران در حالي راهي ريو مي شود که چهار مربي ايراني نيز جداي از 
کاروان اعزامي ايران،  به همراه کاروان اعزامي امريکا، مراکش و آذربايجان در 
رشته هاي مدال آوري چون کشتي، وزنه برداري و تکواندو در المپيك حاضر 
مي شوند و تقابل آنها با نمايندگان المپيکي ايران حساسيت و جذابيت 
خاصي را به دنبال خواهد داشت. جمشيد خيرآبادي که در المپيك 2012 
لندن به عنوان يکي از مربيان تيم ملي کشتي فرنگي ايران در کنار محمد بنا 

حضور داشت،  سرمربي آذربايجان است. حسن رنگرز يکي از فرنگي کاران 
نامدار ايران و جهان نيز بيش از يك س��ال اس��ت به عنوان مدير فني و 
سرمربي تيم کشتي فرنگي مراکش آماده حضور در برزيل مي شود . شاهين 
نصيري نيا يکي از نوابغ وزنه برداري ايران نيز به عنوان يکي از مربيان امريکا  
مشغول فعاليت است و رضا مهماندوست هم که از تيم ملي تکواندوي ايران 

کنار گذاشته شده بود،  همراه تيم آذربايجان راهي ريو مي شود. 

کاربلدهايايرانيروينيمکتخارجيها

اميدوارمروزتولدمروزعابدينيباشد
مجتبي عابديني، سابريس��ت تيم  ملي شمشيربازي تأکيد دارد 
که به فکر مدال المپيك است ولي روز مسابقه بايد روز عابديني 
باشد: »شرايط المپيك با مسابقات ديگر فرق مي کند. نبايد در جو 
مسابقه بود. نمي توان گفت چه کسي طلا مي گيرد، البته به فکر 
مدال هستم اما روز مسابقه بايد روز عابديني باشد. ولي کم کاري 
نمي کنم. بيستم مرداد ماه که مسابقه دارم روز تولدم هم هست و 

اميدوارم خوش يمن باشد.« 

ميخواهمروسفيدشوم
بيژن مقانلو، سرمربي تيم ملي تکواندو ايران اميدوار است در چند 
روز باقيمانده تا المپيك، بتواند ضمن حفظ شرايط نفرات، آنها را از 
لحاظ روحي نيز آماده تر کند: »تمام تلاشمان اين است که آخرين 
نقاط فني را در چند روز باقيمانده ب��ه بازيکنان انتقال دهيم و با 
قدرت روي شياب چانگ المپيك برويم و بهترين نتيجه را بگيريم. 
هدف تمام نفرات اعزامي و مسئولان موفقيت در ريو است و قطعاً با 

تمام وجود مبارزه مي کنيم تا دل مردم را شاد کنيم.«

اميدوارمباناداوريزميننخورم
احسان روزبهاني تنها بوکسور المپيکي ايران در بازي هاي المپيك 
2016 پس از حضور در ريودوژانيرو ابراز اميدواري کرد که اتفاقات 
المپيك لندن، در ريو گريبانگيرش نش��ود: »تمام وجودم را در 
رينگ براي برد خواهم گذاشت اما اميدوارم در المپيك ريو مانند 
المپيك قبلي با ناداوري زمين نخ��ورم که در آن صورت،  خود را 
در فينال المپيك مي بينم. البته سخت است و قولي نمي دهم اما، 

خود را فيناليست مي بينم.«

حميدقبادي

دبيرکارگروه مد و لباس

قهرمانيتيپدومآلمحمد)ص(درمسابقاتفوتسال
تيم فوتسال تيپ دوم آل محمد)ص( قهرمان مسابقات فوتسال سپاه حضرت 
محمد رسول الله)ص( تهران شد. در اين مسابقات که با شرکت تيم هاي ستاد 
سپاه تهران، تيپ آل محمد )ص(، نواحي  وليعصر)عج(، مطهري، محلاتي، 
سلمان، ابوذر، کربلا و مفتح برگزار شد، تيم ناحيه محلاتي و تيم ستاد سپاه 

تهران عناوين دوم و سوم را به خود اختصاص دادند. 
------------------------------------------------------------

فجرسپاسيدرآستانهانحلال
تيم ريشه دار و بازيکن ساز فجرسپاسي شيراز به  علت مشکلات مالي در 
آستانه انحلال قرار گرفته است و تمرينات ديروز اين تيم نيز تعطيل شد. 
سرهنگ قنبري، مديرعامل باشگاه فجرسپاسي با اشاره به اين مسئله 
اظهار داشت: »در استان فارس هيچ کس به ما توجهي نمي کند و ما در 
اين باره با مسئولان استانداري صحبت کرديم.  تيمي که در ليگ دسته 
اول حضور دارد از اسپانس��ر پول زيادي نمي گيرد. يك بازيکن باشگاه 
تراکتورس��ازي 2 ميليارد تومان براي يك فصل بازي مي گيرد که اگر 
اين پول را به من بدهند، من دو سال تيم فجر را اداره مي کنم. مسئولان 
استان اگر مي خواهند تيم در ليگ دس��ته يك بماند بايد منابع مالي را 

براي ما فراهم کنند.«
------------------------------------------------------------

فعلًااجازهبازيکردنندارم
آقاي گل فوتسال جهان که چند روز پيش به دليل فشارهاي عصبي بعد 
از ناکامي هاي اخيرش در فوتسال در بخش مراقبت هاي ويژه بيمارستان 
بستري شده  بود ترخيص شد. شمسايي، سرمربي- بازيکن تيم تأسيسات 
دريايي تهران درباره اتفاقي که برايش افتاد، گفت: »در فرودگاه شيراز 
درد ش��ديدي را در دست چپم و بلافاصله در قفس��ه سينه ام احساس 
کردم و روي زمين نشستم. سپس اورژانس آمد و نبضم تعريفي نداشت. 
در بيمارستان گفتند بايد در سي سي يو بستري شوم که نخواستم، اما 
صبح سردرد شديد و سينه درد زيادي را احساس مي کردم که کارم به 
سي سي يو کشيده ش��د. الان خوبم. قرار شده دو، سه مرحله پزشکي را 

پشت سر بگذارم و فعلًا اجازه بازي کردن ندارم.«

مانيسعيدي
گزارش

شيوا نوروزي

پرسپوليستركعادتنکرد
پايان هفته دوم ليگ برتر فوتبال با تساوي قرمزها و تراکتور و پيروزي سپاهان

هشتمينطلايسورياننذرامامهشتم
حميد سوريان، پرافتخارترين کشتي گير ايران قصد دارد در صورت رسيدن به مدال 
المپيك آن را به آستان حضرت علي بن موسي الرضا)ع( تقديم کند. دارنده هفت مدال 
طلاي جهان و المپيك روز 24 مرداد ماه مصادف با ولادت هشتمين اختر تابناك 
امامت و ولايت امام رضا)ع( در رقابت ه��اي المپيك به مصاف رقباي خود مي رود، 
نذر کرده تا هشتيم مدال خود را به امام هشتم هديه کند: »روزي که بايد 
به مصاف رقبايم در المپيك ريو بروم با ولادت آقا امام رضا)ع( مصادف 
ش��ده و اميدوارم خود آقا کمك کند تا بهترين نتيجه را به دست 
بياورم. هش��تمين مدالم را از خود آقا امام رضا)ع( مي خواهم و 
اميدوارم بهترين نتيجه را بدست بياورم و آمده ام تا از خود آقا 
مدد بخواهم.« محمد بنا، س��رمربي تيم ملي کشتي فرنگي نيز 
مي گويد اميدواريم سوريان بتواند با کسب هشتمين مدال خود در 
روز تولد آقا امام رضا)ع( به يك افتخار بزرگ دس��ت يابد. به هر حال نذر 
کرديم اگر سوريان بتواند هشتمين مدال طلاي خود را کسب کند آن را 

به حضرت علي بن موسي الرضا)ع( اهدا کند.«

قولدادناسترسميآورد
ريو، آخرين فرصت حضور حبيب اله اخلاقي، فرنگي کار وزن 85 کيلوگرم ايران در 
المپيك است. با اين وجود اما او ترجيح مي دهد قولي بابت اين رقابت ها و عنوان 
و مدال احتمالي که کسب خواهد کرد ندهد اما تأکيد دارد که تمام تلاشش را 
مي کند: »در آخرين سال هاي کشتي خود به سر مي برم و ان شاءالله بتوانم در پايان 
دوران فعاليت ورزشي ام عاقبت به خير شوم و با مدالي خوشرنگ از ريو برگردم. 
تمام تلاشم را انجام مي دهم که روسفيد از تشك کشي بيرون آمده و 
با مدال، آن هم از نوع خوبش از ريو ب��ه ايران برگردم. اين روزها 
نمي توانم به خانه بروم و به همين دليل اميرعلي،  پسر پنج 
ساله ام مي آيد دم در خانه کشتي و مي گويد »بابا کي به اردو 
مي روي و کي مي آيي که ديگر به اردو نروي؟!«، به او قول 
داده ام که اين اردو ديگر اردوي آخر است. قول دادن باعث ايجاد 
استرس و عدم تمرکز مي شود. با اين وجود اما قول مي دهم تا تمام تلاشم را 
براي موفقيت و افتخار ايران و شادي دل مردم کشورم انجام دهم و اميدوارم 

که با خاطره اي خوش از ورزش قهرماني خداحافظي کنم.«
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